
CHALMERSSKA 
INGENJÖRS
FÖRENINGEN 
Småland-Blekinge 

Protokoll 

Vårmöte 2023 

Toftaholm lördagen den 1 april 2023 

Närvarande: Bengt-Olof Andersson E71, Björn Andersson E84, Kennert Andersson 
E86, Jerry Borlander M78, Thomas Bäuml M74, Dennis Carlsson M14, 
Johan Edvardson S96, Henrik Eisenberg F91, Bo Falkevi V79, Anders Haggren E82, 
Henrik Karlsson F99, Nicklas Karlsson Zo8, Håkan Larsson M83, 
Magnus Larsson E83, Olle Lindquist M67, Håkan Lundin M67, David 
Lundmark E95, Göran Maniette M69, Bert Milling V70, Bo Nilvall V66, 
Aleksandra Ohlson Ao1, Cecilia Olsson KF01, Anny Osbäck TD14, Sven Persson M73, 
David Skullered E95, Rolf Snygg E69, Bo Stenholm E77, Bengt-Åke Sörstedt M70, 
Birger Titusson M70 och Andreas Widroth M13 

§1. Mötets öppnande. 
Ordförande Björn Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 

§2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Till ordförande valdes Björn Andersson och till sekreterare Andreas Widroth. 

§3. Godkännande av dagordning. 
Dagordningen godkändes av mötet. 

§4. Val av två justeringsmän. 
Till justerare valdes David Skullered och Bengt-Åke Sörstedt. 

§5. Föregående mötesprotokoll, höstmötet i Oskarshamn 2022-10-22. 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§6. Styrelseberättelse för 2022. 
Björn sammanfattade innehållet och tackade föregående styrelse. 
Berättelsen godkändes. Se bilaga 1. 

§7. Föreningens ekonomi samt revisionsrapport. 
Bert Milling redogjorde för ekonomin under 2022, se bilaga 2 och 3. 
David Lundmark redogjorde för första delen av 2023. 
Bengt-Åke Sörstedt föredrog revisionsberättelsen, bilaga 4. 
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§8. Ansvarsfrihet för styrelsen under verksamhetsåret. 
Styrelsen för 2022 beviljades ansvarsfrihet. 

§9. Rapport från Folke Örströms stiftelse med skäl. 
Bo rapporterade från Folke Örströms stiftelse, bilaga s och 6. 
Folkes skål utbringades. 

§10. Val av delegat till moderföreningens årsmöte. 
Björn Andersson kommer att vara med vid moderföreningens årsmöte 10 juni. 
Alla föreningens medlemmar är välkomna att delta. Alla lokalavdelningens 
medlemmar uppmanades därför att delta för att föra fram Småland-Blekinges 
synpunkter. 

§11. Övriga frågor 
a. Våra annonsörer, skål! Annonsörerna lästes upp och skålades för. 
b. Medlemsvärvning och medlemsaktivering: Afterwork är en aktivitet 

som används. 
c. Föreningens Jubileumsstipendium: Tyvärr har ingen ansökan inkommit. 
d. Vera Sandberg: Olle Lindquist. Plan att fira Veras födelsedag den 30 maj 

på Vera Sandbergs gata. 
e. Höstmöte någonstans i Jönköpingstrakten i oktober. 

§12. Mötets avslutande. 
Björn tackade alla och förklarade mötet avslutat. 
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Årsberättelse för verksamhetsåret 2022 

Styrelsen har bestått av: 

Björn Andersson ordförande, Aleksandra Ohlson vice ordförande, Bert Milling kassör, 

Lena Rylander sekreterare, Håkan Larsson klubbmästare, Anders Haggren ledamot, 

David Lundmark ledamot och Rolf Snygg senior advisor. 

Revisorer har varit: 

Bengt-Åke Sörstedt, Gert Rydkvist och suppleant Lars Jaensson. 

Valberedningen bestod av: 

Johan Edvardson sammankallande, Olle Lindquist och Magnus Larsson. 

Styrelsens verksamhet 

Styrelsen har haft 7 sammanträden med noteringar plus ett konstituerande möte. Samtliga 

noteringar har varit tillgängliga för revisorerna. De flesta rena styrelsemöten har av praktska 

skäl skett via Zoom som Anders fru Berit Haggren ställt till förfogande, tack Berit!  

Ett speciellt varmt tack till Aleksandra Ohlson som tog emot styrelsen i sitt vackra 

sommarresidens Länsmansgården i Kållerstad med vidhängande studiebesök till 

Chalanderska möbelmuseet i Jälluntofta, Unnaryd. Tack Aleksandra för en fin upplevelse och 

middag. Tack också Tina och Håkan Larsson för övernattning och en utmärkt frukost! 

Stadgeenliga vår- och höstmöten har genomförts. Vårmötet lördag 2 april med studiebesök 

till Musikens hus i Markaryd och till värmeteknikföretaget Nibe. Höstmötet hölls 22 oktober i 

Oskarshamn med besök till Scanias hyttfabrik och rundvandring i staden. 

Utförliga beskrivningar följer nedan. 

Vårmötet 

Markaryd den 2 april - så äntligen var pandemirestriktionerna hävda och vi kunde träffas 

som vanligt. Vi träffades på lördag lunch och denna gång var vi ca 45 i totalt, chalmerister 

med och utan partner som avnjöt en alldeles utmärkt lunch på restaurang Perrongen i 

Markaryd. Sorlet steg snabbt – mycket skulle avhandlas och strax var det dags att åka till 

Musikhuset i Markaryd. Benny Torstensson var vår guide och tillika initiativtagare till 

Musikhuset i Markaryd. När han slutade som personalchef på Nibe så ville han ta upp sitt 

gamla musikintresse. När så en gammal bilverkstad i Markaryd blev ledig så slog han till. 

Efter några telefonsamtal med gamla kontakter var det fixat. Lite förenklat men helt klart ett 

gott exempel på ”Gnosjöandan” där alla lokalt hjälper till, företag som privatpersoner. 2019 

stod Musikhuset klart och här ges nu konserter och till vardags huserar kommunala 

musikskolan här. Som avslutning tittade vi på husets uppvärmning – en 

värmepumpanläggning från Nibe. 

Så dags för det traditionella studiebesöket, denna gång till Nibe i Markaryd. Vi togs emot av 

Gustav Dalénmedaljören och VD, koncernchef och styrelseledamot Gerteric Lindquist i 

Vetenskapens hus föreläsningssal där vi blev bjudna på fika. Vetenskapens hus är ett annat 
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initiativ i Markaryd som tagits av Nibe tillsammans med kommunen. Vi tittade närmare på 

en interaktiv utställning som handlade om energi framtagen i samarbete med Tekniska 

museet och en utställning om hållbarhet framtagen i samarbete med Nobelmuseet. Den heter 

”För människans bästa”. 

Genom en bakdörr kom vi rakt in till en av Nibes tillverkningslinor för värmepumpar. Här 

guidades vi av en expert, alltså en av de som faktiskt arbetar här. Det är mycket hantverk 

även om det är rationellt upplagt enligt löpande-bandprincipen. Mycket manuellt arbete 

brukar innebära kvalitetsproblem men det var löst här! Logistikproblem på grund av 

pandemin och nedstängt Kina – jodå men med många lokala leverantörer så var problemet 

inte så stort även om det fanns. Nibe försöker vara i framkant gällande hållbarhet och däri 

kan ju själva produkten sägas ingå. Till exempel när tillverkningen startades så hade freonet 

som användes då klimatpåverkan om 20 000 gånger jämfört med koldioxid. Idag används 

propan med motsvarande påverkan om fyra gånger! Nibe har varit ett mycket framgångsrikt 

företag men enligt Gerteric Lindquist själv så beror det endast på småländsk idoghet och 

hyfsat uppförande mot kunder, anställda och uppköpta företag. Uppköpen är mycket noga 

genomtänkta innan de sker. Sedan har Nibe en något (tyvärr) udda strategi att inte döpa om 

företag utan endast gå in och stötta befintlig personal. Uppenbarligen har det varit en 

framgångsrik strategi. 

Full fart till hotell Ekbacken några hundra meter bort, uppklädning och så vårmötet och som 

vanligt gick det på en halvtimme eftersom allt är förberett och alla vill börja kalasa så snabbt 

som möjligt. Ingen dans men humoristiskt musik-quiz som hölls av två lärare från 

Musikhuset. Med skicklighet, tempo och gott humör förhöjdes feststämningen. Efter 

årgångarnas skål och styrelsens gyckel där vi framförde sången Wiggen som en hommage till 

bröderna Lindqvist – Olle och Gerteric – som ordnat denna perfekta dag i Markaryd. Sedan 

försvann tiden och det var dags för kudden. 

  

Höstmötet 

Höstmötet 22 oktober med mottot ”Vi åker till öst i höst”, hölls i Oskarshamn med besök till 

Scanias hyttfabrik. Som vanligt startade vi med lunch och drygt 50 totalt som tog för sig av 

buffén. Klockan 13 var 40 utvalda på plats för Scania kunde inte ta emot fler så resten gick på 

Döderhultarmuseet. Vi utvalda fick se den stora fabriken om totalt 180 000 m2 där 86 000 

hytter/år produceras i flera imponerande stora parallella robotlinor. Lastbilshytter är stora så 

linorna blir därefter. Över tillverkningslinorna fanns entresolplan där vi besökare kunde gå 

och få bra utsikt över produktionsflödet. Även de anställda använde entresolplanen för att ta 

sig till och från arbetsplatserna. Alltså ingen gångtrafik som korsar flödena i linorna – säkert 

och effektivt. Scania ingår numera i Traton som är lastbilsdivisionen inom 

Volkswagenkoncernen. ”Bara” 11 000 hytter går till Scania i Södertälje, cirka 40 000 till 

Europa och då till lastbilstillverkaren MAN som också ingår i Traton. Resten sprids över 

världen. Att hyttfabriken ligger i Oskarshamn beror på att där startade entreprenören Bror 

Göthe Persson B-G Karosserifabrik 1946. Scania köpte verksamheten 1966 och på den vägen 

är det. 

Efter en guidad tur i staden tillsammans med museibesökarna var det dags för en snabb 

dusch och omklädning på hotell Corallen inför höstmötet. Det inleddes av 

jubileumsstipendiaterna Oskar Vertetics, Z22 och Theodor Wingård, M22 som presenterade 

sitt examensarbete Automation of Large Low-Volume Products. De beskrev mycket bra och 



 
 
uppskattat sitt examensarbete på VCE (Volvo Construction Equipment) i Braås strax utanför 

Växjö. De delade på prissumman 10 000kr. Tyvärr får vi inte se dem i lokalavdelning 

Småland-Blekinge för de stannar i Göteborg, fast vem kan klandra dem för det. 

Vet ni om någon annan lämplig kandidat så tipsa hen. Stipendiet kan delas ut till alla som 

gjort en masteruppsats på Chalmers med anknytning till Småland, Blekinge eller Öland. För 

detaljer se lokalavdelningens hemsida. 

Höstmötets formalia raskades snabbt av för alla började bli hungriga och festsugna. Värt att 

nämna är att två i styrelsen avgick; Bert Milling, V70 och Rolf Snygg, E69 – tack för er insats! 

Två nya kom till, Anny Osbäck, TD14 och Andreas Widroth, M14 – välkomna till styrelsen för 

2023! Valberedningen hade skött sig med den äran, tack! 

Kalasdags, med musikquiz, mer eller mindre rumsrena historier, årgångarnas skål och så 

förstås styrelsens framträdande: ”På Corallen i Oskarshamn” melodi: Tulpaner från 

Amsterdam. Och plötsligt var det dags att lägga sig… 

Moderföreningen 

Moderföreningens vårmöte var den 21 maj och undertecknad tillsammans med Olle 

Lindquist representerade föreningen. 

Strategimötet 27 augusti, undertecknad deltog på eftermiddagen via Zoom. 

Övrigt 

Vera Sandberg  

Vera Sandberg har firats på sin födelsedag den 23 maj. Vera firas alternerande på sin 

födelsedag 23 maj eller namnsdag den 30 maj beroende på vad som passar bäst. Olle 

Lindquist höll i det högtidliga firandet på Vera Sandbergs gata i Ljungby. Bland annat Håkan 

Larsson, Rolf Snygg inalles cirka 10 personer.  

Vera Sandbergs examensdag högtidlighölls också av Olle Lindquist och Håkan Larsson med 

flera den 6 december på samma plats. 

AfterWork 

I Jönköping den 21 april anordnade arbetsgruppen i Jönköping David Lundmark, Thomas 

Bäuml, Bengt-Åke Sörstedt och Håkan Hallin besök till SAAB Training and Simulation med 

totalt 19 deltagare.  

Den 13 september ordnades ett AfterWork/studiebesök på Jönköping Energi, närmare 

bestämt på kraftvärmeverket i Torsvik. Där höll Fridolf Eskilsson, VD och Chalmerist, 

föredrag på temat ”Energisystem i utveckling eller avveckling”. Därefter bjöds vi på en tur 

genom anläggningen. 

Den 22 nov var det dags med ärtsoppa+pannkakor, följt av  föredraget "Fossilfri 

framställning av stål - Från gruva till färdig produkt” av Lars-Erik Björkegren. 

I Växjö har Anders Haggren anordnat två uppskattade evenemang: 

Den 19 maj var det AfterWork i Växjös nya kombinerade stations- och kommunhus med ca 15 

deltagare. Vi blev guidade i det nya kvarteret söder om järnvägsspåren av chalmeristen David 



Johansson, V05, som var kommunens projektledare under bygget av stationshuset. Därefter 

var det rundvandring i kommunhuset med flera olika guider, från kommunen, Skanska och 

fastighetsbolaget. Kvällen avslutades med middag på restaurang Klang Market. 

Torsdagen den 3 november var det AfterWork på Volvo Construction Equipment i Braås som 

tillverkar ramstyrda dumprar. Vi blev mottagna av chalmeristen Martin Elovsson, M99 och 

Roland Kvist. De berättade om projektet med att ta fram en prototyp av en elektriskt driven 

dumper. Dumpern har vätgas som energibärare och bränsleceller som omvandlar väte och 

syre till el. Efter genomgång i sammanträdesrummet fick vi gå ut och se den 

bränslecellsdrivna dumpern i verkligheten.  Ett 15-tal intresserade chalmerister deltog i 

besöket. 

Styrelsen 2022 genom 

Björn Andersson, ordförande 2022 



3000 Deltagaravgifter
3001 Annonsintäkter
3002 Bidrag moderförening
3101 Bidrag Folke Örström
3111 Intäktsränta

4000 Bankavgifter
4002 Kontorsmateriel
4010 Orkester
4011 Lunch mm
4012 Föredragshållare
4014 Uppvaktningar
4015 Studiebesök
4016 Möteskostnader, hotell o dyl
4200 Stipendium

8999 Årets förlust

Räkenskapsår: 2022-01-01 - 2022-12-31 
 
Avser perioden: 2022-01-01 - 2022-12-31 
 

Perioden Ackumulerat
 
Rörelsens intäkter
Nettoomsättning

55 000,00 55 000,00
18 000,00 18 000,00
25 000,00 25 000,00
10 000,00 10 000,00

70,25 70,25
108 070,25 108 070,25

Summa rörelsens intäkter 108 070,25 108 070,25

Rörelsens kostnader
Råvaror och förnödenheter

-953,45 -953,45
-3 162,00 -3 162,00
-5 100,00 -5 100,00

-12 050,00 -12 050,00
-4 579,00 -4 579,00
-7 115,00 -7 115,00
-1 550,00 -1 550,00

-89 465,00 -89 465,00
-10 000,00 -10 000,00

-133 974,45 -133 974,45

Summa rörelsens kostnader -133 974,45 -133 974,45

Rörelseresultat -25 904,20 -25 904,20

Finansiella poster
Resultat efter finansiella poster -25 904,20 -25 904,20

Resultat före skatt -25 904,20 -25 904,20

BERÄKNAT RESULTAT -25 904,20 -25 904,20

Årets bokförda resultat
-25 904,20 -25 904,20

 

Resultaträkning
CHALMERSSKA INGENJÖRSFÖRENINGEN, SMÅLAND-BLEKINGE AVD 
802434-7307

Utskrivet av David Lundmark 2023-03-05 12:51:38 Visma eEkonomi

Sida 1 av 1
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1011 Sparkassa
1015 Plusgiro

2069 Årets resultat

2950 Eget Kapital

Räkenskapsår: 2022-01-01 - 2022-12-31 
 
Avser perioden: 2022-01-01 - 2022-12-31 
 

Vid
 periodens
 början Förändring

Vid
 periodens
 slut

TILLGÅNGAR

Anläggningstillgångar
Immateriella anläggningstillgångar
Balanserade utgifter för utvecklingsarbeten och liknande arbeten

50 000,00 70,25 50 070,25
74 710,42 -25 974,45 48 735,97

124 710,42 -25 904,20 98 806,22

Summa immateriella anläggningstillgångar 124,710.42 -25,904.20 98,806.22

Summa anläggningstillgångar 124 710,42 -25 904,20 98 806,22

SUMMA TILLGÅNGAR 124 710,42 -25 904,20 98 806,22

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital
Eget kapital vid årets början

0,00 25 904,20 25 904,20
 
Summa eget kapital 0,00 25 904,20 25 904,20

Kortfristiga skulder
Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter

-124 710,42 0,00 -124 710,42
 
Summa kortfristiga skulder -124 710,42 0,00 -124 710,42

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER -124 710,42 25 904,20 -98 806,22

BERÄKNAT RESULTAT 0,00 0,00 0,00

Balansräkning
CHALMERSSKA INGENJÖRSFÖRENINGEN, SMÅLAND-BLEKINGE AVD 
802434-7307

Utskrivet av David Lundmark 2023-03-05 12:49:11 Visma eEkonomi
Sida 1 av 1
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